

Message to anti-vaccines and anti-masks : COVID-19 does not grant you an exemption, remember that. Here's why: A young couple with a 1-year-old entered the hospital with COVID a day apart; only one of them made it out. "If I had known we would have caught COVID, I probably would have been vaccinated some time ago" the woman said. So, you stubborn anti-vaccines and anti-masks, I am very angry with you, because apart from the people who seek to destabilize democracy by infecting the whole world with their Wuhan virus, which has mutated over time into the Deltat variant, you, with your bullshit, you drag other people with you into serious health problems! So be well informed and share the info to save lives, encourage your loved ones to vaccinate. via @Cleavon\_MD, wwltv.com

Message aux anti-vaccins et anti-masques: COVID-19 ne vous accorde pas exemption, n'oubliez pas ça. Voici pourquoi : Un jeune couple avec un enfant de 1 an est entré à l'hôpital avec COVID à un jour d'intervalle; un seul d'entre eux s'en est sorti. "Si j'avais su que nous aurions attrapé COVID, je me serais probablement fait vacciner il y a quelque temps" a déclaré la femme. Alors, vous les entêtés anti-vaccins et anti-masques, je suis très en colère contre vous, **car outre les gens qui cherchent à déstabiliser la démocratie** en infectant le monde entier leur virus de Wuhan, qui s'est muté avec le temps dont le variant Delta, **vous, avec vos conneries, vous en entraînez d' autres personnes avec vous dans des problèmes de santé graves!** Alors soyez bien informé et partagez l'info pour sauver des vies, encouragez vos proches a vacciner. via @Cleavon\_MD, wwltv.com

[https://twitter.com/Cleavon\\_MD/status/1424057338592387075](https://twitter.com/Cleavon_MD/status/1424057338592387075)

<https://twitter.com/DrEricDing/status/1423490993186246657>

@Cleavon\_MD, @DrEricDing, @PeterHotez, @jvipondmd, @JillianHortonMD, @UbakaOgbogu, @SOSAAlberta, @ActivistAlberta, @karliwithakay, @SabiVM, @DrAnnelrwin, Erika Vlieghe, @vanranstmarc, @Emmanuel\_microb, @drphildevos, @maplesswonder, @drdagly, @idsayin6minutes, @djillk1, @frugalfrivolous, @David Fisman, @imgrund, @whysofrosty1, @mummaquilts, @AlexanderDowse, @ChadOhman , etc...